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Protokoll pensionärsrådet 

Tidpunkt: 2016-09-15, kl. 14:00 till 16:00 

Lokal: Norrholmen, Bodholmsplan 2, plan 7. 

 

 

 

Elsa Fogelberg  Rune Axelsson 

Ordförande   Justerare 

 

Närvarande: 

Christer Flink 

Gun-Britt Wennerström 

Rune Axelsson 

Gunnel Tuvelid 

Anita Karlsson 

Barbro Lundqvist 

Ulla-Britt Hartell 

Elsa Fogelberg 

 

Frånvarande: 

Göran Cederstrand 

Ingegerd el Kallaf 

 

Övriga närvarande: 

Maria Nilsson, sekreterare, beställarenheten ÄO-FH 

Kirsi Sulin, Eken aktivitetscenter 

Andreas Thorstensson, avdelningschef avdelningen för äldre, 

personer med funktionsnedsättning och socialpsykiatri  

Amanda Farhadian, enhetschef hemtjänst 

Liliane Svensson, förtroendevald SDN 

 

1 § Mötets öppnande 

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 

2 § Presentationsrunda 

 

3 § Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns och läggs till handlingarna. 
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4 § Val av justerare 

Rune Axelsson väljs att justera protokollet tillsammans med 

ordföranden. 

 

5 § Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

6 § Information från förvaltningen 

Kirsi Sulin inleder med att berätta om vad som är på gång på 

Eken. Till hösten fortsätter de traditionella aktiviteterna, bl.a. en 

iPad-kurs som är mycket populär. 

 

 Kirsi berättar vidare om en forskningsstudie om döende, död och 

sorg från Karolinska Institutet som Bredängs bibliotek, Eken och 

Designlab i Skärholmen deltar i. Inriktningen är samspel mellan 

gammal och ung. Designlab letar nu efter skolbarn som vill delta, 

lämplig ålder är 9 – 10 år. Kirsi efterlyser äldre som vill 

medverka i projektet och överlämnar en kort 

informationsbroschyr till medlemmarna i rådet. En utställning 

med resultatet kommer att visas på biblioteket i december. 

 

Kirsi informerar om att det till hösten kommer att satsas på 

taktilmassage för anhöriga. Eken har även startat grupper för 

anhöriga, där allt från samtal till trevlig samvaro står på agendan. 

Hon understryker att anhörig inte bara betyder släkting – det kan 

även vara en granne eller vän. 

 

Anhörigveckan kommer att gå av stapeln 3-9 september. Kirsi 

överlämnar en informationsbroschyr till rådet.  

 

Rådet ger Eken en stor eloge för de fina aktiviteter de anordnar.  

 

Liliane Svensson berättar om arbetet med 

äldreboendeutredningen och att hennes parti Socialdemokraterna 

hänvisade till pensionärsrådets synpunkter i det senaste 

protokollet, då dessa i stort överensstämde med deras. Hon 

efterlyser rådets synpunkter i allehanda frågor och understryker 

att hon gärna tar sig an de frågor pensionärsrådet anser viktiga att 

driva.  

 

Andreas Thorstensson inleder med att ge beröm till rådet för väl 

genomfört Veteranlopp. Han övergår sedan till att redogöra för 

Tertialrapporten. Av rapporten framgår att förvaltningen kommer 
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att gå med visst överskott, Andreas avdelning likaså. 

Hemtjänstens underskott har bromsats upp. Han berör även 

problemet med att alltid ha aktuella och uppdaterade 

genomförandeplaner för klienterna– något man aktivt arbetar för 

att bli bättre på.  

 

Efter att ha berört projektet med tv-spel för äldre, som fortfarande 

rullar enligt plan, avslutar Andreas med att meddela att de första 

kontakterna är tagna för att diskutera ett eventuellt nytt 

äldreboende i Skärholmen. 

 

Amanda Farhadian tar vid och meddelar att det är ett antal 

projekt på gång inom hemtjänsten. Med ökad nöjdhet för kunden 

för ögonen har man gjort ett antal ändringar i personalens 

scheman och infört zonindelat arbete, detta för att samma 

personal ska gå till samma kunder. 

 

Elsa frågar om språkkunnighet. Måste all hemtjänstpersonal 

behärska svenska? Amanda svarar att grundläggande kunskaper 

är ett krav, detta för att man ska kunna ta till sig enhetens rutiner 

och policys. Barbro undrar om man tar hänsyn till kunds 

eventuella önskemål om språkkunskap hos personal. Amanda 

svarar att så långt det är möjligt så gör man det, men att önskemål 

om hjälp på annat språk är mindre vanligt än man kanske kan tro. 

 

Ulla-Britt frågar om personalomsättningen. Amanda svarar att 

den är förhållandevis låg. Personalen vill vara kvar, det är 

Amandas bestämda uppfattning. Amanda passar på att ge sin 

personal beröm för den starka framåtanda som präglar 

hemtjänsten. 

 

Kirsi, Andreas och Amanda lämnar mötet. 

 

7 § Föredragningslista till nämndsammanträde 

Föredragningslista till nämnden skickades via mail och post till 

rådets ledamöter.   

 

8§ Skrivelser och rapporter 

Stiftelsen Märtha Barthelssons samt hennes föräldrars minne har 

skickat ett brev till förvaltningen med information om möjlighet 

att söka bidrag från stiftelsen. Brevet överlämnades till rådet. 
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9 § Övriga frågor 

Hantering av remisser från förvaltningen. 

Förvaltningen har beslutat att låna ut en iPad till varje medlem av 

rådet. Detta görs dels för att underlätta för rådet att inkomma med 

synpunkter på remisser, dels för att minska pappersförbrukningen 

inom förvaltningen. 

 

Rådets medlemmar kommer att få var sin iPad på det första mötet 

efter årsskiftet. En genomgång av hur allt fungerar kommer att 

ske under hösten och en uppföljning kommer att erbjudas efter att 

plattorna delats ut. 

 

I och med detta kommer all papperskorrespondens till rådet att 

successivt fasas ut. 

 

Studiebesök privat äldrevård 

Elsa föreslår studiebesök på något privat äldreboende. Hon 

föreslår Kavat Vård. Maria Nilsson ges i uppdrag att undersöka 

möjligheter till studiebesök. 

 

10 § Mötet avslutas 

 

 

Vid tangentbordet 

 

 

 

Maria Nilsson 

 

Protokollet godkänns och justeras 2016-09-15 

 


